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sammanträdeslokal Tule. 

  

Justeras 2009………… 

 

 

Louise Lindström 

 

Justeras 2009………… 

 

 

Theresa Melin   

 

Närvarande: 

 

Norrmalms handikappråd 

Louise Lindström, ordförande  DHR 

Teresa Melin, v. ordförande  Astma & Allergi 

Eva Serneblad   R    

Mikael Josephson  sekreterare 
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Förhindrade att närvara 

Ingrid Duke   RTP-StS 

Ulla Elfving Ekström  IFS 

Géraldine Ferrand Norén  FA 

Monicka Zachari   SRF 

 

Tjänstemän 

Siw Lideståhl (punkt 1-7) avdelningschef för 

vuxenavdelningen beställare 

Sara Malm (punkt 8)  Trafikkontoret   

 

1. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes och ordförande hälsade alla välkomna.  

 

2. Val av protokolljusterare  

Theresa Melin   

 

3. Mötets tillgänglighet  

Lokalens tillgänglighet brister i tillgänglighet för rullstolsburna.  

Mötets handlingar har presenterats på tillgängliga media. Mötesunderlagen 

dukades på mötet – ledamöterna behöver få dessa i god tid före mötet. 

Föreslogs att SDN:s föredragningslista i befintligt skick och med reser-

vation för ändringar bifogas utskicket av kallelsen till rådsmöte. 

 

4. Föregående protokoll 

Lades till handlingarna. Det påpekades att datum var 12 augusti för 

föregående möte och inte 8 augusti som det står på protokollet. Förhinder 

att närvara bör också inkluderas i protokollet.  

 

5. a) Uppföljning av inbjudan till halvdagen om tillgänglighet den  

8 oktober. I punkten 5 i föregående protokoll sades det att halvdagen ska 

belysa: Verksamheten på Norrmalm – Fysisk tillgänglighet på Norrmalm – 

Information och IT. Dessa frågor bör även fortsättningsvis vara uppsatta på 

agendan. 
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Mikael beskriver hur inbjudan distribuerats både digitalt och i utskrift – till 

beställar- och utförarchefer och nyckelpersoner samt till alla medarbetare 

på Tulegatan 13. Den 8 oktober föreslås inledas med att rådet kort 

presenterar sig. 

  

b) Monicka Zacharis förslag till definition av begreppet tillgänglighet: ”Att 

med helhetssyn anpassa miljön och ta hänsyn till tillfälliga eller bestående 

funktionella begränsningar hos alla människor.” Punkten b) bordläggs för 

att behandlas mer i detalj vid rådets nästa möte den 7 oktober, dagen innan 

halvdagen om tillgänglighet.  

  

6. Ev. adjungering av någon av rådets medlemmar, eller annan sakkunnig, 

till kommande upphandling inom verksamheten för funktionsnedsatta. Ulla 

har inför detta möte förslagit att - om ingen ledamot i rådet tar uppgiften -  

Ulrika Pohl Andersson, tidigare medlem i rådet och nu medlem i SAF:s 

handikappråd, ska tillfrågas. Mötet ser positivt på detta förslag och 

ordförande kommer kontakta Ulrika Pohl Andersson angående detta.  

 

7. Siw Lideståhl rapporterar inför stadsdelsnämndens sammanträde den   

17 september. Det stora beslutsärendet denna gång är Teritalrapport 2. I 

denna redovisar förvaltningen att man uppfyller alla nämndmål, förutom 

att man har svårigheter att uppfylla de mål som avser socialbidraget fullt 

ut. Förvaltningen redovisar även att man vid årets slut kommer att ha en 

budget i balans. 

 

Louise önskar följande ärende upptryckta till nästa sammanträde:  

 Världens mest tillgängliga huvudstad (bordlagt i 

kommunfullmäktige).  

 Upprustning av Konserthuset (landstingsfullmäktige) 

 Spårväg City (landstingsfullmäktige) 
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8. Sara Malm, redogör för trafikkontorets verksamhet. Sara har även 

engagerats för rådets halvdag om tillgänglighet den 8 oktober.  

Sara efterträder Erika Nordberg som förvaltningens kontaktperson på 

Trafikkontoret.  

 

Aktuellt: Norrmalms tillgänglighetsplan specificerar vissa viktiga 

huvudstråk. Av estetiska skäl kan det ibland vara svårt att åtgärda 

gatumiljön i den utsträckning som är önskvärd. Fastighetsägare investerar 

gärna i gatumiljö men vissa gator och delar av gator glöms lätt bort. Tack 

vare de omfattande planerade arbetena vid Odenplan är det ännu inte 

meningsfullt att åtgärda något där. För närvarande bedrivs arbete med att 

bygga om övergångsställen vid Heimdalsgatan , Frejgatan, Vidargatan, 

Dalagatan och Tegnergatan vid Tegnerlunden , totalt 7 korsningar. Vid 

Dalagatan och Wallingatan har busshållplatser byggts om. Man håller även 

på att byta ut ränndalar. De äldre, djupare ränndalarna byts ut men är ännu 

framför allt kvar i backar, där de nya inte alltid fungerar.  

 

Louise önskar att man interimistiskt ser till trottoarernas höjd vid 

övergångsställen. Sara berättar att asfaltsutfyllnad inte ses som en bra 

lösning eftersom de bl.a. plogas bort vintertid. Rådet menar dock att de 

mänskliga behoven måste gå före maskinella tillkortakommanden.  

 

Trafikkontoret kommer nu syna av hela området vad avser de prioriterade 

delarna för att se vad som finns kvar att göra innan 2010. Ett problem är de 

begränsade resurserna att följa upp andras ingrepp i gatan, det vill säga att 

de som fått tillstånd att utföra olika ingrepp också snyggar till på ett bra 

sätt efter avslutat arbete.  

 

Driftscentralen 651 00 00 mottar anmälan av fel eller problem i 

gatumiljön, allt från felparkerade bilar till nerfallna träd och problem i 

samband med gatuarbete. Förvaltningen bör sätta in information om detta 

på stockholm.se och i den månatliga annonsen, föreslår Louise.  
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9. Anmälan av inkomna handlingar 

Inga inkomna handlingar fanns att redovisa.  

 

10. Övriga frågor 

Anders Lindgren närvarar i görligaste mån vid rådets sammanträden vid 

genomgången av stadsdelsnämndens föredragningslista när det är 

ärenden från hans område som ska föredras. 

 

Mötestider för handikapprådet 2010. Rådets ledamöter bör inför nästa år 

besluta hur långt före stadsdelsnämndens möte som handikapprådets 

möten ska läggas.  

 

Louise visar exempel ur tidningen Metro som beskriver olika tänkta 

byggprojekt i staden. Fenomenet att pressen intresserar sig för stadens 

utformning är intressant, menar Louise. Ordförande presenterar även 

andra artiklar av intresse som pressen haft införda under den senaste 

tiden. Bl.a. om minskning av antalet brevlådor och ny design på dessa. . 

Centralen ska byggas om. Här är hissar mycket viktiga liksom 

rulltrappor. Trådbussar eller spårvagnar i city? Hur tillgängliga är de? 

 

11. Mötets avslutande – nästa möte den 7 oktober 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Mikael Josephson 

sekreterare i rådet 


